

**Mission Prayer Movement: United States of America**  
**January 7, 2025**

**Updates & prayer points:**

***PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE***

President Biden announced an additional \$2.5 billion in aid to Ukraine this week, \$1.25 billion of which in weapons drawdown from U.S. stockpiles. An administration official estimated that, since the 2022 invasion by Russia, the U.S. has provided more than \$30 billion in aid to Ukraine.

*Pray for the president-elect and NATO officials as they propose peace plans to end the war in Ukraine.*

***PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL***

Prime Minister Benjamin Netanyahu underwent surgery to remove his prostate after contracting a urinary tract infection. He was reportedly in good condition after the procedure. Justice Minister Yariv Levin served as acting premier while the prime minister went through the procedure.

*Pray for U.S. officials as they continue to pursue ceasefire negotiations between Israel and Hamas.*

***PRAY FOR AMERICA'S HEALTH AND WELL-BEING***

After the USDA released the Scientific Report of the 2025 Dietary Guidelines Advisory Committee, the Food and Drug Administration released updates on foods designated as "healthy." The first update in 30 years removes white bread from the guidelines and adds eggs and salmon.

*Pray for FDA officials as they assess new studies and information regarding nutrition and health.*

***PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:***

**EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION**

*Pray for members of the Federal Reserve as they assess the state of the nation's economy and employment.*

## LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

*Pray for members of both chambers as they are sworn in to the 119th Congress and for the representatives of the House as they prepare to vote on a speaker and certify the results of the 2024 presidential election.*

## JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

*Pray for the justices of the Supreme Court as they consider the president-elect's request to delay the deadline.*

\*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教禱告運動:美國  
2024年 1月 7 日

### 更新和代禱事項:

#### 祈禱烏克蘭戰爭結束

拜登總統本周宣布向烏克蘭追加 25 億美元援助，其中 12.5 億美元用於從美國庫存中削減武器。一位政府官員估計，自2022年俄羅斯入侵以來，美國已向烏克蘭提供了超過300億美元的援助。

為當選總統和北約官員祈禱，他們提出了結束烏克蘭戰爭的和平計劃。

#### 為美國與以色列的關係祈禱

總理本傑明·內塔尼亞胡在感染泌尿道感染後接受了前列腺切除手術。據報道，手術後他的狀況良好。司法部長亞里夫·萊文(Yariv Levin)於期間擔任代總理。

為美國官員祈禱，他們繼續尋求以色列和哈馬斯之間的停火談判。

#### 為美國的健康和福祉祈禱

在美國農業部發布 2025 年膳食指南諮詢委員會的科學報告後，美國食品藥物管理局發布了指定為「健康」食品的最新資訊。這是 30 年來的第一次更新，從指南中刪除了白麵包，並添加了雞蛋和鮭魚。

為 FDA 官員評估有關營養和健康的新研究和資訊祈禱。

為美國領導人祈禱:

行政部門: 為總統及其政府祈禱

為聯準會成員評估國家經濟和就業狀況祈禱。

立法部門: 為國會參議員和代表祈禱

為兩院議員祈禱, 他們將在第 119 屆國會宣誓就職; 為眾議院代表祈禱, 因為他們準備投票選出議長並確認 2024 年總統選舉的結果。

司法部門: 為最高法院法官和聯邦法官祈禱

為最高法院的法官祈禱, 因為他們正在考慮候任總統推遲最後期限的請求。

\*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>